

Ricoh Hong Kong Limited 理光香港有限公司

20/F, One Kowloon, 1 Wang Yuen Street, Kowloon Bay,
Kowloon, Hong Kong
Tel : (852) 2833 1111
Fax : (852) 2833 1909
Website : www.ricoh.com.hk
Email Address : contact@ricoh.com.hk

Senior Management

Mr. Aaron Yim Managing Director

Business Activities

Ricoh is a global technology company that continues to empower our clients with services and technologies that inspire innovation, enhance sustainability and boost business growth.

In Hong Kong, Ricoh is the pioneer in the office solutions for over 50 years. As the No.1 Brand of Hong Kong's overall digital copiers market for 18 consecutive years, Ricoh provides one-stop consultation, after-sales and professional services including document management, production printing and ICT solutions.

Comprehensive ICT Solutions & Services:

- IT Infrastructure Solutions
- Cloud & Mobility Solutions
- Virtualization Solutions
- Storage and Security Solutions
- Managed IT Services
- Surveillance & Analytics Solutions
- Instant Messaging Solutions
- Unified Communications Solutions

With Ricoh's expertise and strong partnership with key IT vendors, you can trust our support to transform your office into a modern digital workplace, as we help you Make IT simple.

For further information, please contact Ricoh at 2833 1111 or visit www.ricoh.com.hk.

Parent Company

Company Name : Ricoh Company Limited
Country: Japan

香港九龍九龍灣宏遠街1號「一號九龍」20樓
電話 : (852) 2833 1111
傳真 : (852) 2833 1909
網址 : www.ricoh.com.hk
電子郵件 : contact@ricoh.com.hk

高層管理人員

嚴創基先生 常務董事

業務概況

作為環球科技公司，理光致力提供優質服務和創新技術，協助企業客戶提升可持續發展和業務增長。

在香港，理光50多年來一直是辦公室解決方案的先驅。自2000年起理光已連續18年成為香港數碼影印機市場的第一品牌，並提供全面辦公科技產品，包括文件處理、數碼印刷系統、IT及通訊方案等。

全面的ICT方案及服務

- IT基礎設施解決方案
- 雲端及流動方案
- 虛擬化方案
- 儲存及保安方案
- 資訊科技代管服務
- 智能監察分析方案
- 企業即時通訊系統
- 統一通訊方案

憑藉理光與主要資訊科技供應商的緊密關係，我們可為你成就更具效率的現代化數碼辦公室。因為我們的目標就是讓你的工作變得更簡單。

想了解更多，請聯絡理光客戶服務熱線2833 1111，或瀏覽 www.ricoh.com.hk。

母公司

公司名稱 : 理光集團
國家 : 日本